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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:863 De långa handläggningstiderna hos NFC

Tidningen Expressen har nyligen skrivit om de långa handläggningstiderna 
hos Nationellt forensiskt centrum (NFC). I artikeln beskrivs enskilda fall där de 
långa väntetiderna på analyser från NFC lett till att polisen fått släppa 
misstänka brottslingar från häktet. En åklagare som intervjuas i artikeln 
beskriver NFC som ”en bromskloss”. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta med anledning av de uppgifter som 
framkommit om de långa handläggningstiderna hos NFC? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-27
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00


